
ERC demana a l«equip de govern de Torroella que «salvi« el

Fimag

Aposten per la continu�tat despr�s que els organitzadors de la Fira van

comunicar que no hi hauria edici� del 2015

Imatge de la Fira de M�gia al carrer de Torroella en la

passada edici�.

TORROELLA DE MONTGRê | DDG

El grup d'ERC a l'Ajuntament de Torroella de Montgr� ha reclamat a

l'equip de govern que plantegi solucions per garantir la continu�tat

del Fimag, la Fira de M�gia al Carrer de Torroella de Montgr�.

Aix� ho van dir els republicans en el passat ple despr�s que a l'octubre, l'entitat organitzadora del Fimag va

comunicar que no hi hauria una nova edici� el 2015.

Per la regidora d'ERC, Dolors Bassa, el Fimag "va m�s enll� del fet cultural" i "t� dues caracter�stiques que ens

semblen molt impor tants: la promoci� econ�mica i la implicaci� del voluntariat".

Pel que fa a la promoci�, van recordar que amb tres anys la Fira ha aconseguit arribar a un molt bon nivell

d'acceptaci�, amb 22.000 persones en l'edici� anterior.

A m�s, van destacar una organitzaci� formada per voluntaris, b�sicament, adolescents i joves, que permetien

"fer poble" i implicar els joves. Per Bassa, "�s estrany que ni des de cultura", ni "des de promoci� econ�mica", ni

"des de joventut s'hagi fet res per salvar la iniciativa", va relatar.

Per aix�, ERC va demanar qu� es pensava fer des de les regidories de Cultura, de Promoci� Econ�mica i de

Joventut, "per salvar una iniciativa tan exitosa com FIMAG" i "si no �s possible per al 2015, cal plantejar des d'ara

la continu�tat de Fimag per al 2016", va sentenciar Bassa al passat ple.
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